
 

 

                         Z Á P I S 

z 3. jednání Výboru pro dopravu konaný dne 10. 1. 2023  

 
Dne 10. 1. 2023 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeným 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary, zasedací 

místnost v 5. patře  

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:300 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr  

  Vrba, Martin Jícha, Vlastimi Lepík 

 

Omluveni:     

Nepřítomni:   

Hosté:   

Program:              

1. Zahájení 

2. Plány nového vedení města na rok 2023 
3. Doprava v klidu 
4. Různé 
 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v v Kanceláři architektury města Karlovy 
Vary, náměstí Dr. Milady Horákové 2041,  361 20  Karlovy Vary     
  

 

Schválení programu 

 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 3. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba, Martin 

Jícha, Vlastimil Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Plány nového vedení města na rok 2023 

Pracovníci KAM p. Ing. Lucie Sochorková a p. Anton Ostach preneztovali tento bod programu. 



 

3. Doprava v klidu 

Pracovníci KAM p. Ing. Lucie Sochorková a p. Anton Ostach preneztovali tento bod programu.  

V návaznosti byl navržen termín dne  14. 3. od 15:00 pro setkání Výboru v Kanceláři architektury 

města Karlovy Vary s tématem Širšího centra. 

 

4. Různé 

4.1   V diskuzi bylo konstatováno, že není žádoucí parkování na střeše budovy Zámeckých 

lázní na komunikaci Zámecký vrch u Zámecké věže.  

 

Usnesení 

Výbor dopravy  žádá přijetí opatření, které zamezí parkování na střeše a doporučuje 

informovat technických odbor a odbor majetku města, aby provedli opatření k zamezení 

parkování (budova je majetkem města). 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba, Martin 

Jícha, Vlastimil Lepík 

 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato 

 

4.2.  Problematika dopravního značení a dopravy ve Školní ulici. Dle diskuze a přiložené 

fotodokumentace bude předáno na  DI PČR se žádostí o vyjádření k dopravnímu značení a 

navrhovaným změnám.  

Usnesení 

Výbor dopravy  žádá o vyjádření DI PČR k dopravnímu značení a navrhovaným změnám ve 

Školní ulici v Karlových Varech. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba, Martin 

Jícha, Vlastimil Lepík 

 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato 

 

4.3. 

Chebská ulice -  byl předán podnět k dopravnímu značení na Chebské ulici v Karlových Varech 

týkající se přechodů pro chodce. Dle diskuze a přiložené fotodokumentace bude předáno na  DI 

PČR se žádostí o vyjádření k dopravnímu značení. 

Usnesení 

Výbor dopravy  žádá o vyjádření DI PČR k dopravnímu značení v Chebské ulici v Karlových 

Varech. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba, Martin 

Jícha, Vlastimil Lepík 

 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato 

 



 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín 

příštího jednání 21. 2. 2023, které se uskuteční v Dopravním podniku Karlovy Vary, 

a. s.  Pozvánka bude zaslána tajemnicí výboru týden před jednáním výboru na 

emailové adresy členů výboru.  

 

 

 

 

 

Mgr Hana Žáková, 

Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 

 

 

 

 

 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            

Dne:  10. 1. 2023                                                                                           

    

                        

                     


